
C2L

Informations générales

SIRET

49280345700026

Responsable(s)

Madame Karine Chevalier

Adresse

Zone Artisanale

50690

VIRANDEVILLE

France

Tél

0233950000

Fax

0233959898

<http://www.sarl-c2l.com>

c2lchevalier@yahoo.fr

Présentation

Activité détaillée

La société C2L est composée aujourd'hui d'une équipe de 29 personnes dont l'encadrement et les compagnons sont qualifiés et formés.

Notre rayon d'action est la Manche, l'Orne, la Basse et Haute normandie. Nous avons également une agence à ST LOUP HORS.

Notre domaine d'activité est l'étanchéité et le bardage. Notre société est RGE Qualibat en Bardage et étanchéité, et nous sommes en cours de certification CEFRI.

???

Specialised in roofing, waterproofing and cladding, C2L relies on a team of 29 personnel : trained and qualified tradesmen and their management.

Working essentially in the Manche and the Orne, C2L also travel as far as Lower and Upper Normandy. We also have an agency at St Loup Hors near Bayeux.

The company is certified by the RGE Qualibat energy efficiency label in waterproofing and cladding, and is seeking the CEFRI label for technical qualifications.